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Forgotten Books, United States, 2017. Paperback. Condition: New. Language: French . Brand New Book ***** Print on Demand *****. Excerpt from
Histoire du Concile de Trente, Vol. 1 En eBet, oblige par son plan et par son but de suivre pas a pas le moine venitien d en relever les innombrables
erreurs d en refuter les assertions menteuses les insinuations malveillantes le Pere Pallavicini interrompt son recit par des discussions et des
raisonnements, dont la savante longueur deconcerte ceux qui ne cherchent, dans son ouvrage qu une lecture a la fois agreable et instructive. Les
traductions ont conserve le caractere de l original, et quand. Meme on n aurait pas d autres reproches a leur faire elles oBrent les memes
inconvenients a la meme classe de lecteurs, toujours et partout la plus nombreuse. En sorte que l histoire du concile de Trente est encore, au moins
parmi nous un secret dont l erudition patiente peut seule avoir le mot. About the Publisher Forgotten Books publishes hundreds of thousands of rare
and classic books. Find more at This book is a reproduction of an important historical work. Forgotten Books uses state-of-the-art technology to
digitally reconstruct the work, preserving the original format whilst repairing imperfections present in the aged copy. In rare cases, an imperfection
in the original, such as a blemish or missing page, may be replicated in our edition. We do, however, repair the vast majority of imperfections
successfully; any imperfections that remain are intentionally left to preserve the state of such historical works.
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